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Referat fra Bestyrelsesmøde 1.6.2019 
Afholdt: Hjejlevej 14 7480 Vildbjerg.  Mødestart kl. 10.00. 

Deltagere: Klaus Brostrøm, Lene Kjelgaard Jensen, Jørgen Rasmussen, Channe Hviid, Henning Grøn Thorsen, 

Pia Skovborg, Finn Nielsen 

Afbud: Peter Andersen. 

Referent: Jørgen Rasmussen.  

1. Endelig godkendelse af sidste mødes referat og beslutninger 

Der var ingen bemærkninger til sidste mødes referat. 

2. Sammensætning af udvalg 

Udvalgenes arbejdsopgaver blev gennemgået og udvalgene opdateret  

Bredeudvalg Medieudvalg Dommerudvalg Eliteudvalg 
Peter Andersen Channe Hviid Henning Thorsen Klaus Brostrøm 
Channe Hviid Janni Weinke Klaus Brostrøm Andreas Klug 
Pia Skovborg Finn Nielsen Birgitte Thorsen Jørgen Rasmussen  
Finn Nielsen Peter Andersen Channe Hviid Annette Pedersen 
   Jan Lyhne 

   Peter Andersen 

 

Uddannelsesudvalg Stævneudvalg Ungdomsudvalg Masterudvalg 
Klaus Brostrøm Henning Thorsen Klaus Brostrøm Jørgen Rasmussen 
Peter Andersen Alex Thorsen Jørgen Rasmussen Jan Sahlgren 
Henning Thorsen Finn Nielsen (præmier) Jan Lyhne  Henning Thorsen 
 Channe Hviid  Kim Dahl 

   Pia Skovborg  

 

DIF og internationalt 
arbejde 

Antidoping    

Klaus Brostrøm Klaus Brostrøm   
Jørgen Rasmussen Henning Thorsen   
Henning Thorsen  Finn Nielsen    
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3. Økonomi  

Perioderegnskabet pr 23. maj blev forlagt bestyrelsen og godkendt.  

4. Pokaler til årets løftere 2018 

Der er ikke blevet indkøbt og uddelt pokaler til årets løftere for 2018. Med begge de danske 

mesterskaber afviklet er det et problem. Hvad gør vi?  

Pokalerne vil blive uddelt ved DM i klassisk bænkpres (klassisk 3 kamp ved klassisk bænkpres) og 

DM i bænkpres (3 kamp i udstyr uddeles ved DM i udstyrs bænkpres).  

 

5. Ny leverandør af medaljer og pokaler 

Der har gentagende gange været problemer i forholdt til medaljer og pokaler, og der skal findes en 

bedre løsning.  

Grundet lagerbindinger køre vi videre med nuværende system året ud, hvorefter en ny leverandør 

vil blive fundet til næste år.   

 

6. Team Danmark  

Klaus Brostrøm har været til et møde med Team Danmark, og der er nu mulighed for, at forbund 

der ikke er på OL programmet kan opnå støtte fra TD.  Der skal derfor arbejdes målrettet med at få 

et samarbejde med Team Danmark med henblik på at opnå støtte til både en landstræner funktion 

og enkelt støtte til vores eliteløftere.  

7. Strategiplan 

Der blev arbejdet videre med strategiplanen. Hvor der blandt meget andet blev drøftet, om der 

skal være en gallafest hvor man fejre frivilligheden.   

8. Evt. 

Næste møde 31. august klokken 9.30 hos Henning Thorsen  

 

 

 


